
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 2.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 28.11.2018

od 14:00 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Mgr. I ldikó Fraňová, právník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kůs, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Ing. Zdeňka Sl ivková, zástupce tajemníka
Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Omluveni: <dle prezenční  l is t iny>

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ověřovatelé: Mgr. Eva Chlumská, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájila v 14.00 hod a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelkou byla stanovena Mgr. Chlumská.
RNDr. Chalupová připomněla termín příštího jednání rady města, který je stanoven na 12. 12. 
2018, a termín zasedání zastupitelstva města 19. 12. 2018. Zároveň pozvala radní na pracovní 
poradu zastupitelů, která se koná dne 17. 12. 2018 od 17.hod.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. Připomínky k zápisu z 1. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné náměty ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka
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Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

3. 1049/2/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 28. 11. 2018.

RNDr. Chalupová upozornila radní na materiály, které dostali na jednací stoly. Jednalo se o dva 
volné návrhy: Návrh na určení kompetencí a zajišťování úkolů místostarostům a Návrh na 
delegování zástupců města na valné hromady obchodních společností s majetkovou účastí města. 
Navrhla projednat tyto volné návrhy jako body 5. a 6. předloženého programu.
Radní s návrhem na rozšíření programu souhlasili.
RNDr. Chalupová dále upozornila na podněty zastupitelů Ing. Martina Veselého a Mgr. Adama 
Voldána, které byly rovněž připraveny na jednacích stolech. Uvedla, že podněty budou projednány 
v bodě Různé programu jednání.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění usnesení byla vznesena námitka Mgr. Kůsem, zda by bylo možné podávat 
informace i o usneseních, u kterých ještě neuplynula lhůta pro jejich splnění.
RNDr. Chalupová přislíbila, že informace o plnění usnesení se budou podávat dle tohoto podnětu.
Rada města vzala informace na vědomí.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

5. 1050/2/RM/2018 Návrh na určení kompetencí a zajišťování úkolů místostarostům

I. Rada města souhlasí
s rozdělením oblastí působnosti mezi starostku a místostarosty v rámci dohledu nad činností 
odborů Městského úřadu Beroun takto:
starostka - odbor životního prostředí a odbor správní a obecní živnostenský úřad
místostarosta Ing. Michal Mišina - odbor majetku a investic, odbor dopravy a správních 
agend, odbor výstavby, odbor hospodářské správy
místostarosta Mgr. Dušan Tomčo - odbor finanční, odbor územního plánování a regionálního 
rozvoje, odbor školství a volnočasových aktivit, odbor sociálních věcí a zdravotnictví.

II. Rada města doporučuje
Zastupitelstvu města Beroun, aby určilo kompetence místostarostů a v souladu s § 104 odst. 
1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, jim svěřilo 
zajišťování úkolů v těchto oblastech:
místostarosta Ing. Michal Mišina - oblasti majetku a investic, dopravy, výstavby, hospodářské 
správy
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místostarosta Mgr. Dušan Tomčo - oblasti financí, územního plánování a regionálního rozvoje, 
školství a volnočasových aktivit, sociálních věcí a zdravotnictví.

RNDr. Chalupová přednesla radě města návrh na určení kompetencí a rozdělení oblastí působnosti 
mezi starostku a místostarosty. Podle organizačního řádu starosta a místostarostové v rámci řízení 
městského úřadu vykonávají dohled nad činností odborů, oddělení a organizací zřízených městem 
podle rozdělení oblastí působnosti. Oblasti partnerských vztahů, životního prostředí, vítání občánků 
a jubileí občanů města a řízení Městské policie Beroun budou v kompetenci starostky města.
Ing. Mastná vyjádřila souhlas a podotkla, že rozdělení kompetencí odpovídá domluvě mezi 
koaličními stranami.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 1051/2/RM/2018 Návrh na delegování zástupců města na valné hromady obchodních 
společností s majetkovou účastí města

I. Rada města doporučuje
Zastupitelstvu města Beroun, aby v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, delegovalo na 

všechny valné hromady společností Vodovody a kanalizace Beroun, a.s. a Úpravna vody 

Želivka, a.s., které se budou konat v období od 1. 1. 2019 do 31. 12. 2022, jako zástupce 

města starostku RNDr. Soňu Chalupovou a místostarostu Ing. Michala Mišinu s tím, že každý 

z  nich je oprávněn zastupovat město Beroun samostatně.

RNDr. Chalupová připomněla, že město Beroun má majetkovou účast v některých obchodních 
společnostech. Zástupce města na valné hromady společností Vodovody a kanalizace Beroun, a.s., 
a Úpravna vody Želivka, a.s., deleguje zastupitelstvo města. Na valné hromady těchto společností 
jsou do 31. 12. 2018 delegování zástupci města Ing. Mišina a Ing. Endrlová. Vzhledem k tomu, že 
doba jejich delegace je omezena, je nutné, aby zastupitelstvo města opět delegovalo zástupce 
města od 1. 1. 2019.
Radě města bylo navrženo doporučit zastupitelstvu města delegovat jako zástupce města na 
jednání všech valných hromad uvedených společností, které se budou konat v období od 1. 1. 2019 
do 31. 12. 2022 dva zástupce města, a to starostku RNDr. Chalupovou a místostarostu Ing. Mišinu 
s tím, že oba zástupci budou oprávněni zastupovat město Beroun samostatně.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 1052/2/RM/2018 Smlouva o vzájemné spolupráci - pracovní listy
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s uzavřením smlouvy o vzájemné spolupráci mezi městem Beroun a  spolkem Svatá Ludmila 
1100 let, z.s.,  se sídlem Za Lužinami 108433, Stodůlky, 155 00 Praha 5, IČ: 04924479, 
jejímž předmětem je využití sady pracovních listů vzniklých k příležitosti konference "Od svaté 
Ludmily k dnešku" oběma smluvními stranami, v předloženém znění.
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II. Rada města ukládá
1.vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi

   1.1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 15.12.2018           

K projednání bodů 7. až 9. se do jednání rady města dostavila Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a 
volnočasových aktivit.
Ing. Boldi uvedla, že město Beroun a společnost Svatá Ludmila 1100 let, z.s., nechaly k příležitosti 
konference "Od svaté Ludmily k dnešku", která se uskutečnila dne 12. 9. 2018, vyhotovit sadu 
pracovních listů včetně metodiky určené pro žáky 4. a 5. tříd základních škol. Návrh na uzavření 
smlouvy o vzájemné spolupráci vychází z přání obou smluvních stran využívat kompletní sadu.
RNDr. Chalupová uvedla, že konference byla úspěšná, a zdůraznila význam sv. Ludmily.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 1053/2/RM/2018 Smlouva o spolupráci při zajištění systému využití vratných vánočních 
hrnků
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí
s uzavřením smluv o spolupráci s níže uvedenými subjekty, jejichž předmětem je spolupráce 
při zajištění systému využití vratných vánočních hrnků v období 2. 12. 2018 - 20. 12. 2018, v 
předloženém znění.

1.Roman Sládek, s.r.o., se sídlem Na Tržišti 575/12, 266 01 Beroun-Město, IČ: 02099918;

2.Antonín Kaiser, se sídlem Masarykova 25, 273 04 Kačice, IČ: 06123325;

3.Doba medová, s.r.o., se sídlem Husovo nám. 175, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun; IČ: 
24804304;

4.Mgr. Martin Onderka, se sídlem K Dědu 1700, 266 01 Beroun - Beroun-Město, IČ: 
13754572.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 30.11.2018

Ing. Boldi informovala radu města, že město Beroun oslovilo čtyři z prodejců nápojů při adventních 
trzích na Husově náměstí s žádostí o spolupráci při distribuci limitované edice vánočních hrnků. 
Princip spočívá v tom, že zákazník si oproti záloze hrnek zapůjčí a následně se rozhodne, zda si jej 
ponechá či nikoliv. Prodejní cena hrnku (tj. i výše zálohy) bude činit 50,-Kč.
Mgr. Kůs připomněl, že vloni se uskutečnil pilotní projekt, letos je rozšířen na více prodejců. Jedná 
se o hrnky s berounskými motivy v pěti různých barvách.
Na dotaz Mgr. Chocové, proč bude projekt ukončen již 20. 12. 2018, odpověděla Ing. Boldi, že 
prodejci musí městu předložit vyúčtování ještě v letošním roce.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 1054/2/RM/2018 Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytování 
dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2019"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Simona Boldi, Lenka Kuhar Daňhelová

I. Rada města bere na vědomí
zápis z jednání komise pro kulturu a kulturní dotace č. 6/2018 ze dne 19. 11. 2018, vč. jeho 
příloh.

II. Rada města bere na vědomí
Plán práce komise pro kulturu a kulturní dotace pro rok 2019.

III. Rada města souhlasí
s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2019 a 2020 podle 
návrhu zpracovaného komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 19. 11. 2018.

IV. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
schválit poskytnutí dotací na kulturní činnost v letech 2019 a 2020 podle návrhu 
zpracovaného komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 19. 11. 2018, včetně uzavření 
veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s jednotlivými žadateli.

V. Rada města ukládá

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1.1.zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, kterým byla přidělena dotace 
Zastupitelstvem města Beroun.

Termín: 31.1.2019

K projednání bodu 9. programu byla přizvána předsedkyně komise pro kulturu a kulturní dotace 
paní Kuhar Daňhelová.
RNDr. Chalupová kvitovala, že komise v novém složení stihla projednat rozdělení dotací na kulturní 
činnost a předložit je k projednání. Poděkovala komisi za její dobrou a rychlou práci.
Ing. Boldi uvedla, že bylo podáno 23 žádostí o dotaci z rozpočtu města v termínu a 1 žádost po 
termínu, celkový počet projektů činí 37. Dále konstatovala, že nastavený systém rozdělování dotací 
fungoval dobře. Poděkovala komisi za odvedenou práci a ocenila důkladnou přípravu členů komise 
v omezené časové lhůtě.
Mgr. Tomčo poznamenal, že se zúčastnil jednání komise, a ocenil dělnou atmosféru.
Paní Kuhar Daňhelová informovala, že komise musí svá rozhodnutí odůvodnit, součástí hodnocení 
jsou i různá doporučení. Ocenila konstruktivní jednání členů komise a jejich připravenost.
Mgr. Chlumská poděkovala za skvěle zpracovaný přehledný materiál.
Do diskuze se zapojil Ing. Mišina s dotazem, proč nebyla poskytnuta dotace na Humoristickou 
výstavu Pavla Kantorka, a dále se pozastavil nad dotací na Školní akademii Jungmannovy základní 
školy.
Ing. Boldi uvedla, že všichni ředitelé škol jsou informováni, že mohou požádat o kulturní dotace. 
Mgr. Chlumská připomněla, že školní akademie bude věnována 150. výročí školy a tomu bude 
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odpovídat i její rozsah. Získanou dotaci chtějí využít na pronájem Kulturního domu Plzeňka. Paní 
Kuhar Daňhelová uvedla, že projekt výstavy Pavla Kantorka byl zajímavý, ale rozpočet na výši 
zápůjčky a autorských poplatků nebyl zcela důvěryhodný.
RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že podpora Smíšenému pěveckému sboru Slavoš Beroun 
vzhledem k jeho tradici a umění, by mohla být větší. Mgr. Kůs uvedl, že se připravuje spolupráce 
sboru Slavoš s MKC a s Klubem přátel hudby.
Ing. Mišina podotkl, že akci Berounské letorosty by také mělo zastřešovat MKC vzhledem k tradici a 
rozsahu celé akce.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Michaela Škeříková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 1055/2/RM/2018 Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun II. (MAP II.) - souhlas 
se vznikem pracovněprávního vztahu mezi městem a členem zastupitelstva

I. Rada města doporučuje
zastupitelstvu města vyslovit souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi městem 
Beroun a zastupitelkami Mgr. Evou Chlumskou   a Mgr. Olgou Chocovou v rámci projektu 
Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun II. dle předloženého návrhu.

II. Rada města ukládá

1. Ing. arch. Daně Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na zasedání 
zastupitelstva města

Termín: 19.12.2018

Do jednání rady města byla přizvána Ing. arch. Vilhelmová, vedoucí odboru územního plánování a 
regionálního rozvoje.
Ing. arch. Vilhelmová informovala o evropském dotačním projektu MAP II. Uvedla, že se jedná o 
navazující projekt na MAP I, v jehož rámci se podařilo nastartovat spolupráci mezi subjekty 
působícími v oblasti předškolního a základního vzdělávání. Zpracovává se pro celé území obce s 
rozšířenou působností na období čtyř let. Povinně jsou vytvořeny čtyři pracovní skupiny, vedoucí 
každé z nich pobírá za svoji činnost finanční odměnu. Vedoucími dvou skupin jsou dvě zastupitelky 
města, a to Mgr. Olga Chocová a Mgr. Eva Chlumská. V souladu s novým ustanovením zákona je v 
pravomoci zastupitelstva města vyslovovat souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi 
městem a členem zastupitelstva. Navrhuje se proto radě města doporučit zastupitelstvu města 
vyslovit souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi městem Beroun a zastupitelkami.
Radní kvitovali myšlenku dalšího zlepšování vzdělávání.
Mgr. Chocová a Mgr. Chlumská blíže popsaly činnost a spolupráci mezi jednotlivými subjekty.
Ing. arch. Vilhelmová zdůraznila spolupráci i s neziskovými organizacemi.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Zpracovatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 1056/2/RM/2018 Dodatek č. 4 Smlouvy o veřejných službách k zajištění obslužnosti 
města Beroun a Králův Dvůr městskou autobusovou dopravou
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I. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 4 Smlouvy o veřejných službách k zajištění dopravní obslužnosti 
města Beroun a Králův Dvůr městskou autobusovou dopravou ze dne 14.12.2015 mezi 
městem Beroun, městem Králův Dvůr jako objednateli a společností ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY 
s.r.o., IČ: 25620886, se sídlem Pod Hájem 97, 267 01 Králův Dvůr jako dopravcem, v 
předloženém znění, za předpokladu, že Zastupitelstvo města Beroun v rámci rozpočtu na rok 
2019 schválí v běžných výdajích, v oddílu 22 - Doprava, položku 22/3 dotace na městskou 
dopravu.

II. Rada města ukládá
1. Mgr. Miroslavu Jerlingovi, verdoucímu odboru dopravy a správních agend
          1.1. zajištění realizace tohoto usnesení.
                                                                                            Termín: 15.12.2018

K projednání bodu 11. se dostavil Mgr. Jerling, vedoucí odboru doprava a správních agend.
Mgr. Jerling předložil radě města dodatek č. 4 ke Smlouvě o veřejných službách k zajištění 
dopravní obslužnosti města Beroun a Králův Dvůr městskou hromadnou dopravou. Uvedl, že pro 
každý kalendářní rok se konkretizuje finanční model dodatkem ke smlouvě. Pro rok 2019 byla 
zohledněna pouze výše inflace, která k září 2018 činila 2,3%.
RNDr. Chalupová připomněla nutnost úpravy podílu města Beroun a Králova Dvora na hrazení 
městské hromadné dopravy.
Ing. Mišina, Mgr. Tomčo, Mgr. Kůs a Mgr. Jerling diskutovali o novém nastavení autobusových 
linek, o možnostech integrované dopravy a o vhodnosti využití tzv. školních autobusů.
Ing. Mišina připomněl, že je zadaná studie, která by měla být k dispozici v lednu 2020.
Na dotaz Mgr. Kůse kolik činila částka za dopravu MHD zdarma po dobu rekonstrukce Plzeňské 
ulici, odpověděl Mgr. Jerling, že odpovídala částce připravené v rozpočtu.
Mgr. Jerling dále předložil radě města přehled o frekvenci na linkách MHD po dobu rekonstrukce, z 
něhož vyplynulo, že počet cestujících se zvýšil.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 1057/2/RM/2018 Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Marcela Maršíková, Ing. Viktor Burkert ml.

I. Rada města souhlasí
s návrhem Rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2018, v předloženém znění.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
schválit návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2018, v předloženém znění.

III. Rada města ukládá
1. Ing. Marcele Maršíkové, vedoucí finančního odboru
  1.1. zajistit přípravu a včasnost podkladů k tomuto usnesení na jednání zastupitelstva 
města.
                                                                                                         Termín: 
19.12.2018
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Dále byla do jednání rady města přizvána Ing. Maršíková, vedoucí finančního odboru. Současně byl 
přizván i předseda finančního výboru Ing. Burkert, který se však musel z vážných důvodů omluvit.
Ing. Maršíková předložila radě města návrh Rozpočtového opatření č. 5 na rok 2018. Uvedla, že 
návrh byl projednán finančním výborem za přítomnosti místostarostů Ing. Mišiny a Mgr. Tomčo. 
Návrh obsahuje položky, které oproti předchozímu rozpočtovému opatření doznaly změn.
Mgr. Kůs ocenil kvalitní materiál, který reaguje na objektivní skutečnosti.
Radní prodiskutovali některé položky rozpočtového opatření. V této souvislosti Mgr. Tomčo 
informoval o jednání se společností AVE CZ o nutnosti oprav veřejného osvětlení a dalších 
oblastech jejich činnosti.  

Předkladatel: Ing. Marcela Maršíková
Zpracovatel: Ing. Marcela Maršíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 1058/2/RM/2018 Návrh Rozpočtu města Beroun na rok 2019

I. Rada města souhlasí
s návrhem Rozpočtu města Beroun na rok 2019, v předloženém znění.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
schválit návrh Rozpočtu města Beroun na rok 2019, v předloženém znění.

III. Rada města ukládá
1. Ing. Marcele Maršíkové, vedoucí finančního odboru
  1.1. zajistit přípravu a včasnost podkladů k tomuto usnesení na jednání zastupitelstva 
města.
                                                                                    Termín: 19.12.2018

Ing. Maršíková dále předložila návrh Rozpočtu města Beroun na rok 2019. Uvedla, že 
předpokládaný přebytek peněžních prostředků roku 2018 je zapojen do rozpočtu na rok 2019 a 
bude použit na krytí investičních výdajů města. Dále je do rozpočtu zapracován účelový úvěr, který 
byl městu poskytnut na financování projektů podpořených EU a na další projekty odsouhlasené 
zastupitelstvem.
Mgr. Kůs vyjádřil názor, že rozpočet je kvalitně zpracovaný, a dotázal se, zda odbor majetku a 
investic je při současném personálním obsazení schopen zvládnout všechny investiční akce. Ing. 
Mišina uvedl, že na přípravě a provádění velkých projektů bude odbor spolupracovat s externími 
firmami tak jako na rekonstrukci Základní školy Beroun - Závodí.
Dále byly diskutovány některé položky rozpočtu, jako např. dotace na led, revitalizace kempu na 
Závodí, cyklostezka na Vráž, komunitní centrum.

Předkladatel: Ing. Marcela Maršíková
Zpracovatel: Ing. Marcela Maršíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 1059/2/RM/2018 Uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o nájmu nebytového prostoru ev. č. 
0442/2011/NAJ/MM ze dne 1. 8. 2011, ve znění pozdějších dodatků č. 1 a 2 - NA 
VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
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se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 3 ke smlouvě o nájmu nebytového prostoru 
ev. č. 0442/2011/NAJ/MM ze dne 1. 8. 2011, ve znění pozdějších dodatků č. 1 a 2 na 
pronájem prostoru v budově bez čp/če, která je součástí pozemku p.č. st. 4083/1 v k.ú. 
Beroun. Předmětem dodatku je změna parkovaného vozidla a výše nájemného.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 3.12.2018

K projednání bodů 14. až 17. byl do rady města přizván Ing. Ureš, vedoucí odboru majetku a 
investic.
Ing. Ureš předložil radě města návrh dodatku ke smlouvě o nájmu garážového stání v budově 
bývalé kotelny v Hlinkách. Žadatel má uzavřenu s městem Beroun smlouvu o nájmu na parkování 
motocyklu a  žádá o změnu smlouvy na parkování auta. Předmětem dodatku bude změna 
parkovaného vozidla a výše nájemného.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 1060/2/RM/2018 Uzavření dodatku č. 5 ke smlouvě o nájmu objektu a pozemku ev. č. 
0015/2007/NAJ/MM ze dne 29. 6. 2007.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením dodatku č. 5 ke smlouvě o nájmu objektu a pozemku ev. č. 0015/2007/NAJ/MM 
ze dne 29. 6. 2007, ve znění dodatků č. 1 - 4 na pronájem pozemků p.č. st. 4261, jehož 
součástí je stavba Beroun-Závodí, čp. 17, p.č. st. 4260 a p.č. 2637/1 v k.ú. Beroun mezi 
městem Beroun jako pronajímatelem a spolkem Český lev - Union Beroun, z.s., IČ: 
28560353, se sídlem Na Máchovně 644, Beroun-Město, 266 01 Beroun jako nájemcem. 
Předmětem dodatku je snížení nájemného na částku 11.000,- Kč/rok.    

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištěšní realizace tohoto usnesení.

Termín: 12.12.2018

Dále Ing. Ureš předložil návrh dodatku č. 5 ke smlouvě o nájmu objektu mezi městem Berouna a 
spolkem Český lev - Union Beroun, z.s. Předmětem pronájmu je mimo jiné nemovitost čp. 17 Na 
Ostrově. Rada města na svém jednání 31. 10. 2018 projednávala snížení nájemného, neboť bytová 
jednotka v čp. 17 je v současné době využívána pouze jako klubovna, což je součástí dodatku č. 5 
smlouvy. Záměr města uzavřít dodatek č. 5 ke smlouvě o nájmu byl zveřejněn a nebyly k němu 
podány žádné nabídky ani vyjádření.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 1061/2/RM/2018 Prodej pozemku p.č. st. 4187 v k.ú. Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s prodejem pozemku p.č. st. 4187 o výměře 29 m2 v k.ú. Beroun, na základě 
geometrického plánu č. 6322-120/2018 ze dne 14. 11. 2018 z vlastnictví města Beroun do 
vlastnictví pana P░░ R░░░░ , bytem ░░░░ ░░░ 543 72 Rudník u Vrchlabí, za celkovou 
kupní cenu 16.820,- Kč a za náklady spojené s prodejem.  

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.

Termín: 19.12.2018

Ing. Ureš uvedl, že při kontrole pozemků ve vlastnictví města Beroun bylo zjištěno, že na části 
pozemku stojí chata ve vlastnictví pana R░░░░ , který projevil zájem o odkoupení zmíněné části 
pozemku. Záměr byl zveřejněn a nebyly k němu podány žádné nabídky ani vyjádření. Na základě 
znaleckého ocenění byla stanovena cena obvyklá.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 1062/2/RM/2018 Dodatek č. 1 k Dohodě uzavřené mezi městem Beroun a společností 
Beroun Hills, s.r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením Dodatku č. 1 k Dohodě o změně některých ujednání ve Smlouvě o úplatném 
převodu vlastnického práva k nemovitostem, o zřízení věcných břemen, předkupního práva a 
o dalších závazcích a podmínkách, za kterých se převod vlastnictví k nemovitostem sjednává 
ze dne 6. 9. 2005, ve znění Dodatku č. 1 ze dne 16. 9. 2009 a 11. 9. 2009 a o nových 
závazcích (právech a povinnostech) smluvních stran ze dne 2. 10. 2017 mezi městem Beroun 
a společností Beroun Hills, s.r.o. IČ: 27911764, se sídlem Voctářova 2449/5, Libeň, 180 00 
Praha 8, v předloženém znění.

II. Rada města doporučuje
Zastupitelstvu města Beroun přijmout obdobné usnesení.

III. Rada města ukládá
1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
     1.1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání 
zastupitelstva města.
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 Termín: 19.12.2018

Ing. Mišina připomněl radě města, že město Beroun a společnost Beroun Hills, s.r.o., uzavřelo dne 
2. 10. 2017 Dohodu o změně některých ujednání ve smlouvě o úplatném převodu vlastnického 
práva k nemovitostem v areálu bývalých "nových kasáren". Společnost Beroun Hills se zavázala 
podílet se na řešení zvýšených požadavků na veřejnou dopravní infrastrukturu převodem části 
svých pozemků za účelem realizace záměru města Beroun vybudovat v lokalitě Wagnerova náměstí 
a navazujících komunikacích novou či rozšířit stávající dopravní infrastrukturu. Město Beroun se 
zavázalo, že bude přípravu konzultovat s Beroun Hills a předloží návrh do 31. 12. 2018.
Vzhledem k tomu, že bude do 15. 2. 2019 vypsán nový dotační titul pro organizátory 
architektonických soutěží, hodlá město Beroun tento dotační titul využít z důvodu vyšších odměn 
pro soutěžící. Lze předpokládat, že se soutěže zúčastní kvalitnější architekti a urbanisté a veřejné 
prostory pak budou plně odpovídat potřebám města a jeho obyvatel.
Město Beroun a společnost Beroun Hills se dohodly, že lhůta stanovená v Dohodě se prodlužuje do 
30. 6. 2018, což je předmětem dodatku č. 1 k Dohodě.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 1063/2/RM/2018 Informace o posouzení zákonnosti obecně závazné vyhlášky č. 4/2012, 
o místních poplatcích
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ing. Zdeňka Slivková

I. Rada města bere na vědomí
informaci o posouzení zákonnosti obecně závazné vyhlášky č. 4/2012, o místních poplatcích, 
ve znění obecně závazných vyhlášek č. 2/2014 a č. 2/2018, Ministerstvem vnitra, odborem 
veřejné správy, dozoru a kontroly. 

II. Rada města ukládá

1. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1.1.zajistit ve spolupráci s finančním odborem vypracování nové obecně závazné vyhlášky 
o místních poplatcích, její předběžné projednání s Ministerstvem vnitra a následné 
předložení radě města.

Termín: 28.2.2019

Ing. Slivková předložila radě města informaci o posouzení zákonnosti obecně závazné vyhlášky o 
místních poplatcích v jejím úplném znění. Připomněla, že poslední změny vyhlášky schválilo 
zastupitelstvo města a jejím předmětem bylo osvobození od poplatku za užívání veřejného 
prostranství při provádění údržby a oprav budov v městské památkové zóně. Návrh 
změnové vyhlášky byl před jejím předložením zastupitelstvu zaslán k předběžnému posouzení 
Ministerstvu vnitra, které neshledalo žádné závady. Po schválení zastupitelstvem byla vyhláška 
zaslána Ministerstvu vnitra, které shledalo rozpor se zákonem v jejím úplném znění.
Ing. Slivková uvedla, že Kancelář tajemníka vypracuje novou vyhlášku o místních poplatcích tak, 
aby mohla být předložena zastupitelstvu města v 1. čtvrtletí roku 2019.

Stránka 11 z 14



Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 1064/2/RM/2018 Program zasedání Zastupitelstva města Beroun

I. Rada města schvaluje
radou města upravený program zasedání Zastupitelstva města Beroun, které se bude 
konat dne 19. 12. 2018 od 15.00 hodin v budově Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových, ul. Politických vězňů 20/18, Beroun - Město.

RNDr. Chalupová předložila radě města návrh programu zasedání Zastupitelstva města Beroun, 
které se bude konat dne 19. 12. 2018 v budově Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových. Navrhla přidat do programu ještě dva volné návrhy, které rada města schválila při 
dnešním jednání, a to Návrh na určení kompetencí a zajišťování úkolů místostarostům a Návrh na 
delegování zástupců města na valné hromady obchodních společností s majetkovou účastí města. 
Tyto volné návrhy budou projednány jako bod 4) a 5).
RNDR. Chalupová dále připomněla, že je třeba zvolit dalšího člena kontrolního výboru. Tento návrh 
by byl projednán jako bod 11) programu.
Radní s takto upraveným programem souhlasili.

------------------------------------------------------------------------------------------
V 17.05 hod se Ing. Mastná omluvila a opustila jednání rady města.
Dále přítomno 6 členů rady města.
------------------------------------------------------------------------------------------

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. 1065/2/RM/2018 Materiál na stůl - Členství ve spolku Svatá Ludmila 1100 let, z.s.

I. Rada města souhlasí
s přihlášením města Beroun za člena spolku Svatá Ludmila 1100 let, z.s., za 
dodržení podmínky, že členský příspěvek bude ve výši 20.000,- Kč ročně, a doporučuje
Zastupitelstvu města Beroun přijmout obdobné usnesení.

RNDr. Chalupová předložila radě města návrh, aby se město Beroun přihlásilo za člena spolku 
Svatá Ludmila 1100 let, z.s., a zdůraznila význam osobnosti sv. Ludmily nejen pro berounský 
region.
Mgr. Kůs připomněl, že město Beroun se již delší dobu aktivně podílí na přípravách i akcích 
týkajících se tohoto výročí, dále doplnil, že město Beroun podepsalo Memorandum o spolupráci.
Mgr. Tomčo vyjádřil souhlas s členstvím ve spolku Svatá Ludmila 1100 let a potvrdil dlouhodobou 
spolupráci města se spolkem.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21.1. 1066/2/RM/2018 Materiál na stůl - Odvolání a jmenování členů komise zdravotnictví a 
sociálních věcí
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I. Rada města odvolává
Mgr. Ondřeje Šimona, MPA, z funkce člena komise zdravotnictví a sociálních věcí.

RNDr. Chalupová informovala o rozhodnutí Mgr. Šimona odstoupit z funkce člena komise 
zdravotnictví a sociálních věcí.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21.2. 1067/2/RM/2018 Materiál na stůl - Odvolání a jmenování členů komise zdravotnictví a 
sociálních věcí

I. Rada města jmenuje
členy komise zdravotnictví a sociálních věcí:
Mgr. Janu Müllerovou, Věru Ouředníkovou, Alenu Káchovou, Evu Zajícovou a Mgr. Soňu 
Křikavovou.

RNDr. Chalupová konstatovala, že předsedkyně komise zdravotnictví a sociálních věcí Bc. Táborská 
navrhla další členy této komise. Všichni navržení vyjádřili souhlas s kandidaturou.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé RNDr. Chalupová seznámila radní se dvěma podněty zastupitelů Ing. Martina 
Veselého a Mgr. Adama Voldána, které radním byly předány před zahájením jednání rady města. 
Jedná se o podněty: Vyčlenění položky nefinanční dary pro dobrovolné sázení v rámci stávající 
kapitoly "údržba městské zeleně" a to ve výši 200 000,- Kč a Podpora komunitního života ve městě 
Beroun. Rada města se podněty zabývala a konstatovala, že by měla být zřízena pracovní skupina 
při komisi životního prostředí, která by se podnětům věnovala.  
RNDr. Chalupová seznámila radu města se žádostí Hokejového klubu Berounské Lvice o finanční 
podporu na reprezentaci města v nejvyšší hokejové soutěži žen.

S dalšími podněty se do diskuze přihlásil Mgr. Kůs:

• navrhl projednat se společností AVE CZ úklid kontejnerových stání.
• doporučil připravit rámcový harmonogram projednávání volných návrhů v zastupitelstvu a v 

radě města na rok 2019.

Ing. Mišina seznámil radu města s upravenou projektovou dokumentací na úpravu venkovního 
bazénu na Sídlišti. Část určená pro malé děti bude situována blíže velkého bazénu a tím vznikne 
možnost napojení na technologii.
Dále Ing. Mišina podal informace o skládce Lištice.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

23. 

Stránka 13 z 14



Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončila RNDr. Chalupová jednání rady města v 18.05 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

RNDr. Soňa Chalupová
starostka

Ing. Michal Mišina
místostarosta

Mgr. Dušan Tomčo
místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová
zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Mgr. Eva Chlumská
radní
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